
Styrelsemöte vi messenger 1/10 2020 

Närvarande: Kent R, Mie S, Stina T, Fredric B, Sabine H, Christina N o Ann B  

18) Ordförande Christina öppnar mötet.  

19) Sekreterare Ann B  

20) Justerare Sabine  

21) Banken har skickat en undersökning som Stina T kommer att besvara. Lägger ut när det 

är klart. Christina o Stina får i uppgift att kolla om vi kan ha en bank som är smidigare. Vi har 

åter fått tillbaka papperna från banken där man vill ha kompletteringar. Så en runda till. 

22) Antalet medlemmar sjunker. Vad kan det bero på?  Facebook sidan är levande, gäller att 

vi ser till att det händer grejer där hela tiden. Gäller även Vallhundsringens hemsida. 

Styrelsens medlemmar gör en aktivitet var. Christina får i uppgift att fördela 

arbetsgrupperna.  

23) Tre kampen mellan Bohusläns klubben, Sjuhäradsvallarna och Vallhundsringen blir ingen 

2020. Kan vi göra något med 7härad istället. Kanske kan ordna något hos Katia och Stina och 

bjuda in 7härad. Christina kontaktar 7härad.  

24) protokollen ska till Pia för utläggning på hemsidan.  

25) En av klubbens släpvagnar är sönder. Värmlands vagnen ok ska besiktas. Ann B kollar hur 

man bör göra. Besiktning nu eller senare.                                   (Stina T besiktar till våren2021) 

26) VP bör vi kanske anordna verkar vara ett stort tryck i år. Slutet av okt eller november. 

Ann och Fredric kollar.  

27) Nästa möte fysiskt hos Stina T 26/11 2020 KL 17  

       Mötet avslutas  

 

Protokoll   justerare   ordförande  

Ann Blomkvist  Sabine von Heiden  Christina Nielsen  


